
Acta 10/2012
9 d’octubre de 2012

ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE
L’AJUNTAMENT DE CELRÀ

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ

Núm.: 10/2012
Caràcter: ordinària
Convocatòria: 9 d’octubre de 2012
Horari: de 20.30 hores a 22.00 hores
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial 

A Celrà, quan són les 20.30 hores del dia 9 d’octubre de 2012, es reuneixen a la sala 
de  sessions  d’aquest  Ajuntament,  prèvia  convocatòria  realitzada  a  l’efecte  en  els 
termes legalment establerts,  els membres integrants de l’ajuntament en Ple que a 
continuació  es  relacionen,  en  sessió  ordinària  i  primera  convocatòria,  sota  la 
Presidència del Senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General.

ASSISTENTS

Alcalde

Sr. Daniel Cornellà Detrell

Tinents d’Alcalde

Sr. Gerard Fernandez Tatjé
Sr. Magno Remo Maneu Marcos
Sr. Josep Bartis Fàbrega 

Regidors/es

Sra. Susana Pascual Pozo
Sra. Meritxell Martín Rovira
Sra. Montserrat Rivas Nuñez
Sr. Josep Maria Bote Martín
Sra. Mariona Carolà Vilà
Sr. Albert Puig i Boada
Sr. David Mas Roselló

Secretària 

Sra. Rosa Maria Melero Agea
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

Per  l’Alcaldia-Presidència  es  declara  oberta  la  sessió,  i  es  passen a  despatxar  els 
assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents:

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 
18 DE SETEMBRE DE 2012.

D’acord  amb  el  què  disposa  l’article  91.1  del  Reial  Decret  2568/1986,  de  28  de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, el senyor Alcalde pregunta si algun membre de la corporació ha 
de formular alguna observació a l’acta que va ser distribuïda amb la convocatòria.

No es formula cap observació, per la qual cosa l’acta de la sessió ordinària del dia 18 
de setembre de 2012 és aprovada per unanimitat.

2. PRENDRE CONEIXEMENT DE LA RENÚNCIA A LA PRESA DE POSSESSIÓ 
DEL CÀRREC COM A REGIDOR DEL SR. JORDI SANTALÓ JURADO I PRESA DE 
POSSESSIÓ  DEL  SR.  DAVID  MAS  ROSELLÓ,  DEL  GRUP  MUNICIPAL  DE 
CONVERGÈNCIA I UNIÓ.

El senyor Alcalde President, Daniel Cornellà Decret, cedeix la paraula a la Sra. Rosa 
Maria Melero Agea, Secretària de la Corporació, qui explica el següent:

En primer  lloc,  cal  que  el  Ple  prengui  coneixement  que,  una vegada el  Ple  de la 
corporació, celebrat el dia 18 de setembre, va prendre coneixement de la renúncia a la 
seva condició de regidora municipal  de la Sra. Neus Matamala Lopez, regidora del 
grup municipal de CIU, el següent candidat de la llista, Sr. Jordi Santaló Jurado, va 
renunciar a la presa de possessió del càrrec com a regidor. Posteriorment, es va instar 
a la Junta Electoral Central a la designació del següent candidat de la llista, Sr. David 
Mas Roselló, per tal que expedís la corresponent credencial.

La  Junta  Electoral  Central  ha  emès  la  credencial  que  designa  com  a  regidor  de 
l’Ajuntament de Celrà al Sr. David Mas Roselló.

El  Sr.  Mas  ha  aportat  la  declaració  dels  seus  béns  patrimonials  i  declaració 
d’incompatibilitats i activitats a les quals es refereix l’article 75 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases del règim local i, per tant, atès que no està afectat per 
cap causa d’incompatibilitat, tot seguit es procedirà a la formulació del jurament o 
promesa d’acatament de la Constitució legalment exigit, per la qual cosa es convida al 
Sr. Mas a posar-se en peu i es procedirà a la lectura de la fórmula legal de jurament o 
promesa, el qual haurà de respondre:

“Sí, ho juro” o “Sí, ho prometo”

Es procedeix, per tant, per part de la Secretària de la Corporació, a la lectura de la 
fórmula de jurament o promesa establerta pel Reial Decret 707/1979, de 5 d’abril, el 
text literal de la qual és el següent:

“Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions  
del càrrec de Regidor de l’Ajuntament de Celrà, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer  
respectar la Constitució i l’Estatut d’Autonomia de Catalunya?
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El Sr. Mas respon: “Sí, ho prometo per imperatiu legal”.

Per tant, en virtut del que disposa l’article 108.8 de la LOREG i l’article 75.7 de la Llei  
7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, el Sr. Mas ha adquirit  
plena condició de regidor de l’Ajuntament de Celrà.

El senyor Alcalde-President dóna la benvinguda com a regidor al Sr. Mas.

3.  APROVACIÓ  DE  LA  DENÚNCIA   DEL  CONVENI  SUBSCRIT  ENTRE 
L’AJUNTAMENT DE CELRÀ I EL CONSELL COMARCAL DEL GIRONÈS, RELATIU A 
LA DELEGACIÓ PER A LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE RECOLLIDA SELECTIVA I 
VALORITZACIÓ DEL  PAPER I  CARTRÓ,  VIDRE I  ENVASOS LLEUGERS DELS 
RESIDUS  MUNICIPALS  I  LA  DENÚNCIA  DE  L’EXTINCIÓ  DEL  SERVEI  DE 
RECOLLIDA I TRACTAMENT DE LA FRACCIÓ ORGÀNICA QUE VE PRESTANT EL 
CONSELL COMARCAL DEL GIRONÈS.

El senyor Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Meritxell Martin Rovira, regidora de medi 
ambient, que explica que l’any 2005 es va delegar al Consell Comarcal del Gironès el 
servei de recollida selectiva i valorització del paper i cartró, vidre i envasos lleugers 
dels residus municipals. I a l’any 2006, el servei de recollida i tractament de la fracció 
orgànica. 

Explica que, ara que l’Ajuntament s’està plantejant dur a terme un nou model de 
recollida, aquests convenis, que perdran vigència el proper mes d’abril, cal denunciar-
los.   

El senyor Albert Puig Boada, portaveu del GM CIU, pregunta què vol dir exactament 
denunciar els convenis.

La Sra. Martin respon que el nou model de recollida de residus municipals és el porta a 
porta i, donat que el conveni actual no contempla aquest sistema, es considera que no 
és vàlid. Per denunciar aquest conveni davant el Consell Comarcal del Gironès s’ha de 
fer amb una antelació de sis mesos i, si la gestió la continua fent el Consell, s’ha de 
redactar un nou conveni que inclogui les clàusules de recollida del nou model de porta 
a porta. Pel contrari, si la gestió la fa una altra empresa, no és necessari cap conveni 
amb el Consell  Comarcal, sinó que cal fer una licitació del servei.

El Sr. Puig indica que, segons va informar el senyor Alcalde a la Junta de Portaveus, 
es licitarà aquest servei i es podran presentar empreses privades, per la qual cosa 
entén que el Consell Comarcal ja no tindrà l’opció de participar i/o dur a terme aquest 
servei. 

La Sra. Martin respon que ja s’ha parlat amb el Consell Comarcal i també els interessa 
fer la recollida. I, en aquests moments, l’Ajuntament està pendent de rebre la seva 
oferta per estudiar què interessa més. 

El Sr. Puig pregunta quin tipus de recollida fa el porta a porta, a la qual cosa la Sra. 
Martin respon que tots els residus excepte el vidre. 

El Sr. Puig vol saber si els contenidors del vidre es quedaran a les mateixes zones del 
municipi, a la qual cosa la Sra. Martin respon afirmativament.
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El Sr. Puig pregunta quina previsió ha fet l’equip de govern sobre els quilos d’envasos i 
paper que es recolliran amb aquest nou sistema.

La Sra. Martin respon que ara mateix no disposa de les dades exactes però assegura 
que s’incrementa en un percentatge molt més elevat que l’actual. 

El Sr. Puig contesta que li agradaria que aquesta resposta la donés avui al Ple i així 
poder comparar dades, ja que el conveni que actualment està vigent amb el Consell 
Comarcal del Gironès preveu una recollida de 90.000 quilos de paper.

El Sr. Puig pregunta sobre el tipus de bosses que s’utilitzaran en el porta a porta i si al 
mes de novembre es licitarà el servei, tal i com el senyor Alcalde va comentar en la 
Junta de Portaveus. 

La Sra.  Martin  contesta  que  per  poder  arribar  al  percentatge  d’impropis  o  menys 
impropis les bosses són les d’orgànica, i que per poder dur a terme la recollida de les 
diferents fraccions es repartiran cubells per a cada llar. El que es fa és un canvi de 
model.

El Sr. Puig indica que per assolir un canvi de model s’ha de tenir, almenys, la previsió 
de com funcionarà. I avui tan sols es proposa al ple denunciar els convenis perquè el 
Consell Comarcal deixi de prestar aquest servei, doncs ja que es té molt clar que es 
farà el porta a porta. 

El  senyor  Gerard  Fernandez  Tatjé,  regidor  de  Territori,  indica  que  a  la  Junta  de 
Portaveus  ja  es  va  dir  que  se  celebraria  una  reunió  amb  l’empresa  que  estava 
elaborant el projecte i que quan l’hagi acabat es faria una reunió informativa.

El senyor Alcalde indica que si avui no s’aprova el plec de clàusules per a la licitació 
del  servei  és  perquè  encara  s’hi  està  treballant  i  perquè  el  Gerent  de  l’Agència 
Catalana de Residus ha de venir a fer una xerrada explicativa a tota la ciutadania. Un 
cop redactat  el  plec,   s’enviarà  una còpia  a  cada grup  municipal  per  a  possibles 
suggeriments i es donarà a conèixer a la ciutadania perquè doni també la seva opinió. 
I aquest és el motiu que encara no es porti al ple, però la licitació sí serà un punt de 
l’ordre del dia del proper ple. 

El Sr. Puig contesta que avui que s’aprova la denuncia del conveni li agradaria tenir les 
coses clares conforme l’equip de govern té la feina controlada i preparada per licitar el 
servei el mes vinent. 

La Sra. Martín respon que es va fer una reunió convidant a tots/es els/les regidors/es 
de l’oposició, a la que va assistir la Sra. Neus Matamala, per explicar-ho tot de manera 
detallada. I creu que aquest no és el moment ni el lloc per mantenir aquesta discussió. 

El  senyor  Alcalde  pregunta  si  tothom té  clar  que un dels  motius  de denunciar  el 
conveni és perquè aquest caduca, a la qual cosa el Sr. Puig respon que el conveni 
finalitza el proper mes d’abril i que si no es denuncia per cap de les parts continua 
vigent. 

El senyor Alcalde contesta que, igualment, el conveni s’ha de renovar ja que des de 
que es va formalitzar fins avui han canviat molt les coses. I amb el mateix conveni i 
seguint el mateix model, també era necessari renegociar-lo. 
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El  Sr.  Puig  recorda al  senyor  Alcalde  que fa  un any que també es va dir  que es 
negociaria el conveni relatiu a serveis Socials. I veu molt fàcil que l’equip de govern 
digui que denuncia els convenis si després no porta la feina feta. 

Tot seguit, el senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, 
Secretària, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

“ANTECEDENTS DE FET

1.- En sessió ordinària de data 8 de febrer de 2005 el Ple de l’Ajuntament de Celrà va  
acordar aprovar el text del conveni entre l’Ajuntament de Celrà i el Consell Comarcal  
del Gironès, relatiu a la delegació per a la prestació del servei de recollida selectiva i  
valorització  del  paper  i  cartró,  vidre  i  envasos  lleugers  dels  residus  municipals.  
Formalitzant-se el conveni en data 25 d’abril de 2005.

De conformitat amb el conveni, els residus que es consideren inclosos en el servei de  
recollida objecte d’aquest conveni són els següent:

• Els residus de paper i cartró d’origen domèstic
• Els residus d’ampolles de vidre d’origen domèstic
• Els residus d’envasos de plàstic, llaunes i brics d’origen domèstic.

2.- En sessió ordinària de data 14 de febrer de 2006 el Ple de l’Ajuntament de Celrà  
va acordar aprovar el text del conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Celrà i el  
Consell Comarcal del Gironès, relatiu a la delegació del servei de recollida i tractament  
de la fracció orgànica dels residus municipals. Conveni que s’havia d’esmenar i no es  
va arribar a formalitzar.

3.-  En  data  4  d’octubre  la  Secretària  de  la  Corporació  ha  emès  informe  del  
procediment i legislació aplicable.

FONAMENTS DE DRET

1.- L’article 311.1 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament  
d’obres, activitats i serveis dels ens locals disposa que els convenis s’extingeixen per  
les causes que s’hi prevegin i, en tot cas, per la denúncia per part de qualsevol de les  
administracions que els hagin subscrit (...). 
L’apartat  segon  del  mateix  precepte  disposa  que  mitjançant  la  denúncia  una  
administració exercita l’opció d’oposar-se a la pròrroga automàtica del conveni i que la  
denúncia s’ha de notificar a les altres administracions que hi intervenen en el termini  
que el conveni estableixi.

És per la qual cosa que la extinció dels convenis es produirà per expiració del termini  
pactat o, en el seu cas, de la seva pròrroga. En el cas de pròrrogues automàtiques  
successives la denuncia d’una de les parts produirà la extinció del conveni al final  
d’aquella en la que el conveni s’hagués denunciat.

2.- El pacte setè del conveni, degudament formalitzat, relatiu a la delegació per a la  
prestació  del  servei  de  recollida  selectiva  i  valorització  del  paper  i  cartró,  vidre  i  
envasos lleugers dels residus municipals disposa que el conveni té una vigència de  
quatre  anys,  comptats  a  partir  de la  signatura  del  conveni.  I  preveient de forma  
expressa el següent:
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“(...) amb un mínim d’antelació de sis mesos, abans de la finalització del termini de  
quatre anys, qualsevol de les parts podrà denunciar la finalització del conveni, de  
manera  expressa  i  escrita,  amb  el  ben  entès  que  la  manca  d’aquest  requisit  
propiciarà la pròrroga del present conveni per un període de quatre anys més (....)”

L’esmentat conveni,  degudament formalitzat  en data 25 d’abril  de 2005, no es va  
denunciar per cap de les parts i es va prorrogar el conveni per un període de quatre  
anys més. Per tant, la vigència del present conveni finalitza el dia 25 d’abril de 2013.
 
Per tant, 6 mesos abans de la finalització d’aquest termini de 4 anys  és voluntat de  
l’Ajuntament de Celrà denunciar la finalització del conveni, en els termes que indica el  
propi conveni.

3.- En relació al servei de recollida i tractament de la fracció orgànica dels residus  
municipals que el Consell Comarcal del Gironès ve prestant, en virtut de l’acord de  
delegació i, davant la falta de formalització del conveni, és voluntat de l’Ajuntament  
de Celrà que la finalització de la gestió del servei coincideixi amb la mateixa data que  
per la extinció del conveni, degudament formalitzat en data 25 d’abril de 2005, relatiu  
a la delegació per a la prestació del servei de recollida selectiva i valorització del paper  
i cartró, vidre i envasos lleugers dels residus municipals.

4.- I vista la competència del Ple, en virtut de l’article 22.2.p), en relació amb l’article  
47.2.h) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local.

És per això que l’Alcaldia-Presidència, proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels  
següents 

A C O R D S

Primer.- Denunciar  el  conveni  subscrit  entre  l’Ajuntament  de  Celrà  i  el  Consell  
Comarcal del Gironès, relatiu a la delegació per a la prestació del servei de recollida  
selectiva  i  valorització  del  paper  i  cartró,  vidre  i  envasos  lleugers  dels  residus  
municipals, degudament formalitzat en data 25 d’abril de 2005. Finalitzant, per tant,  
la vigència del conveni el dia 25 d’abril de 2013.
Davant  la  falta  de  formalització  del  conveni  relatiu  a  la  delegació  del  servei  de  
recollida i tractament de la fracció orgànica dels residus municipals també es denuncia  
la extinció de la gestió de dit servei per al dia 25 d’abril de 2013.
 
Segon.- Comunicar el present acord al Consell Comarcal del Gironès.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta.

Vots a favor (6):

GM  CUP:  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  senyor  Josep  Bartis  Fàbrega  i  senyora 
Meritxell Martin Rovira.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.
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Abstencions (5):

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà.

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló.

4.  APROVACIÓ CONVENI ENTRE L’AJUNTAMENT DE CELRÀ I  L’ORGANISME 
AUTÒNOM DE SALUT PÚBLIC A LA DIPUTACIÓ DE GIRONA (DIPSALUT) PER A 
LA  CESSIÓ  GRATUÏTA  DE  QUATRE  DESFIBRIL·LADORS  A  FAVOR  DE 
L’AJUNTAMENT DE CELRÀ.

El senyor Alcalde explica que aquest conveni és el mateix que Dipsalut ha formalitzat 
amb tots els consistoris que han decidit disposar de desfibril·ladors als seus municipis. 
En el cas de Celrà, hi ha tres desfibril·ladors fixos (un al carrer Pirineus cantonada 
carrer Falgueres, l’altre al pavelló esportiu i l’altre davant del casal d’avis) i un de 
mòbil, ubicat a l’Ajuntament.   

Aquest conveni té una vigència de quatre anys i, malgrat disposar dels desfibril·ladors 
des de fa temps, fins que Dipsalut no ha cedit els aparells a favor de l’Ajuntament no 
ha  estat  possible  proposar  l’aprovació  del  conveni  a  formalitzar-se  amb  aquest 
organisme. 

Tot  seguit,  cedeix  la  paraula  a  la  Sra.  Rosa  Maria  Melero  Agea,  Secretària  de  la 
corporació, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al ple:

“El Consell Rector de l’Organisme Autònom de Salut Pública de la Diputació de Girona  
(DIPSALUT),  en sessió  ordinària  de 7 de maig  de 2009 va aprovar  el  Catàleg  de  
Serveis i el seu pla d’actuació. Un dels programes inclosos en aquest Catàleg és el  
Pm05,  Programa  “Girona,  territori  cardioprotgegit”,  que  preveu  la  implantació  de  
desfibril·ladors automàtics fixos i mòbils arreu de la demarcació de Girona per reduir  
el temps d’intervenció en cas de mort sobtada.
El  13  de  gener  de  2011,  el  Consell  Rector  de  Dipsalut  va  aprovar  les  bases  
reguladores de la cessió gratuïta de desfibril·ladors fixes i mòbils als ajuntaments de  
la demarcació de Girona, publicades al BOP de Girona núm. 21 de data 1 de febrer de  
2011.

En sessió ordinària de la Junta de Govern Local, de data 15 de febrer de 2011, es va  
acordar  sol·licitar  a  DIPSALUT  la  cessió  gratuïta  d’un  desfibril·lador  mòbil  i  tres  
desfibril·ladors  fixes,  com  a  corporació  adherida  al  PM05  “Girona,  territori  
cardioprotegit”.

Mitjançant decret de Presidència de DIPSALUT, de data 24 de maig de 2011, es resol  
cedir  provisionalment  a  l’Ajuntament  de  Celrà  un  desfibril·lador  mòbil,  amb  les  
condicions aprovades a les bases de la convocatòria.

Mitjançant decret de Presidència de DIPSALUT, data 31 d’agost de 2012, es resol cedir  
a l’Ajuntament de Celrà tres desfibril·ladors fixos amb les condicions aprovades a les  
bases de la convocatòria, condicionant l’eficàcia d’aquesta resolució a la subscripció  
per part de l’Ajuntament de Celrà del conveni de cessió dels béns, segons el text del  
conveni marc aprovat pel Consell Rector de Dipsalut en sessió ordinària núm.1/11 de  
13 de gener de 2011.
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És d’interès de l’Ajuntament de Celrà signar l’esmentat conveni.

Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposa l’article 49 del Decret 336/1988,  
de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament de patrimoni dels ens locals i l’article  
211 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei  
municipal i de règim local.

En base a aquests  antecedents,  es  proposa al  Ple  de la  Corporació  l’adopció  dels  
següents 

A C O R D S

PRIMER.- APROVAR el conveni, a formalitzar entre Dipsalut i l’Ajuntament de Celrà,  
de cessió gratuïta de tres desfibril·ladors fixos i un desfibril·lador mòbil a favor de  
l’Ajuntament de Celrà. 
Els tres desfibril·ladors fixos estan ubicats en l’aparcament municipal (C/ Pirineus amb  
carrer Falgueres), al Pavelló esportiu (C/Pirineus d’en Ros, S/n) i edifici  Can Ponac  
(c/fàbrica, 31).

SEGON.-  FACULTAR  a  l’alcalde de  l’Ajuntament  de  Celrà  per  a  la  signatura  de 
l'esmentat conveni.

TERCER.- COMUNICAR el present acord a Dipsalut.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (11):

GM  CUP:  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  senyor  Josep  Bartis  Fàbrega  i  senyora 
Meritxell Martin Rovira.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà.

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló.

5.  PRORROGAR  LA  IMPLANTACIÓ  DEL  PLA  MUNICIPAL  DE  POLÍTIQUES 
D’IGUALTAT ENTRE HOMES I DONES, APROVAT PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
AMB DATA 12 DE FEBRER DE 2008, PER A L’EXERCICI 2012.

El senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Susana Pascual Pozo, regidora de 
promoció  econòmica i  igualtat,  que explica que es tracta de continuar  amb el  pla 
d’igualtat aprovat l’any 2007, amb una vigència fins a l’any 2011. Un cop valorat el pla 
s’ha  decidit  continuar  treballant  en  els  mateixos  eixos  i  mateixes  estratègies,   i 
prorrogar-lo per a l’exercici 2012. 
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La Sra.  Pascual  explica  quines  són les  accions que s’han realitzat  i  les que estan 
previstes dur a terme: 

Accions per a commemorar el dia Internacional de la Dona
Sixters Eclèctiques 8M
Artur i Clementina Hora del conte
Jornada Dóna’t empenta Dones empresàries
Exposició Veïnes Ciutadanes Exposició

Accions per a commemorar el Dia Internacional contra la Violència de Gènere
Mariantònia Oliver Espectacle participatiu Las Muchas de Celrà

Cinefòrum La flor del desierto Projecció de la pel·lícula i debat
Promoure xarxa dones Curs de defensa personal femenina
Hora conte A determinar per la Biblioteca
Espectacle dansa Projecte transversal entre àrea igualtat, educació i cultura

Accions de la programació anual d’activitats adreçades a dones
Setmana de l'esport, la salut i la igualtat Xerrada sobre la salut en les dones(fibromiàlgia)
gimcana igualtat Esplai d'hivern
calendari 2012 amb dones populars de Celrà

Tot seguit, l’Alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, Secretària 
de la corporació, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

“En sessió de data 12 de febrer de 2008 el Ple de l’Ajuntament de Celrà va aprovar el  
primer Pla d’Igualtat d’Oportunitats entre Dones i Homes de Celrà per tal d’enfortir el  
compromís social i el respecte per a la diversitat i, de manera particular, per assolir la  
igualtat d’oportunitats d’aquelles persones que viuen a Celrà. El Pla és una eina i un  
marc  de  referència  per  a  desenvolupar  el  compromís  institucional  amb  aquests  
principis. 

Des de la seva aprovació són nombroses les actuacions que s’han portat a terme per  
tal  d’assolir  els  objectius  proposats.  Aquestes  actuacions  queden recollides  en les  
memòries anuals que es presenten cada any a l’Institut Català de les Dones de la  
Generalitat  de  Catalunya  des  de  l’Àrea  de  promoció  econòmica  i  Igualtat  de  
l’Ajuntament.

A l’any 2011 finalitzava el primer Pla d’Igualtat, però havent procedit a l’avaluació dels  
objectius  s’ha  considerat  necessari  prorrogar  la  implementació  durant  el  2012,  
mantenint els mateixos eixos o línies estratègiques.

S’ha emès un informe, per part de la tècnica de promoció econòmica, detallant quines  
són les accions planificades per a l’any 2012 per tal  d’assolir  els objectius del Pla  
d’Igualtat.

En base a aquests  antecedents,  es  proposa al  Ple  de la  Corporació  l’adopció  dels  
següent 

A C O R D

Primer.-  Prorrogar  la  implantació  del  Pla  municipal  de  polítiques  d’igualtat  entre  
homes i dones fins a 31 de desembre de 2012, per tal de dur a termes les actuacions  



Acta 10/2012
9 d’octubre de 2012

que consten en l’informe emès per  la  tècnica  de  l’àrea  de  promoció  econòmica  i  
igualtat.

Segon.- Comunicar el present acord a l’Institut Català de les Dones.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (11):

GM  CUP:  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  senyor  Josep  Bartis  Fàbrega  i  senyora 
Meritxell Martin Rovira.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà.

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló.

6.  MOCIÓ  EN  DEFENSA  DEL  DRET  DE  LES  DONES  A  DECIDIR  SOBRE  LA 
INTERRUPCIÓ VOLUNTÀRIA DEL SEU EMBARÀS.

El senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Susana Pascual Pozo, regidora de 
promoció econòmica i igualtat, que explica que la Llei Orgànica 2/10, de Salut Sexual i 
Reproductiva i de la Interrupció Voluntària de l'Embaràs, estableix que la dona pot 
decidir, fins a la catorzena setmana de gestació, si desitja o no continuar amb el seu 
embaràs. Ara, el  ministre  Alberto Ruiz Gallardón anuncia que vol fer  desaparèixer 
aquest dret, fet que suposa que aquelles dones que no volen continuar amb el seu 
embaràs han de buscar  una solució  de manera  clandestina,  amb el  risc  que això 
comporta per a la seva salut. Aquests i altres motius exposats a la moció són els que 
porten a proposar la seva aprovació. 

Tot seguit, la senyora Rosa Maria Melero Agea, Secretària de la corporació, fa una 
lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

“La interrupció  Voluntària  de l'embaràs  ha estat  i  és  un fet  controvertit  en molts  
àmbits  socials  atès els diferents aspectes ètics,  sanitaris  i  legals que es posen en  
qüestió amb la seva pràctica. 

La llei Orgànica 2/2010 de Salut Sexual i Reproductiva i de la Interrupció Voluntària  
de l'Embaràs, que entrà en vigor l'1 de juny del 2010 permet la Interrupció Voluntària  
de l'Embaràs (IVE) sense causa justificada fins la 14a setmana de gestació. Un pas  
endavant en el dret de les dones a decidir sobre el propi cos, dret reconegut a l'article  
41 de l'Estatut d'Autonomia de Catalunya. Aquesta llei es basa en terminis i no en  
supòsits com l'anterior aprovada l'any 1985 (perill per a la vida o la salut de la dona  
embarassada, presumpció de defectes del fetus i violació).

El Ministre de Justícia del  Govern Espanyol,  Alberto Ruiz-Gallardón, va anunciar  fa  
mesos que a la tardor presentarà l'esborrany de la reforma de la Llei de Salut Sexual i  
Reproductiva i de la Interrupció Voluntària de l'Embaràs. El missatges que ens arriben  
fan preveure una retallada i una agressió envers els drets de les dones a decidir sobre  
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el propi cos. El Ministre, juntament amb els sector més ultraconservadors pretenen  
banalitzar la decisió d'una dona que decideix interrompre el seu embaràs. Una decisió  
difícil i meditada. Aquests mateixos, pretenen decidir sobre el nostre cos i coartar la  
nostra llibertat de decisió.

Entenem  que  el  dret  a  la  maternitat  no  pot  passar  a  ser  una  obligació.  Hem 
d'assegurar que aquelles que no vulguin o puguin, per diversos motius, ser mares en  
aquell moment de la seva vida, tinguin la llibertat de decisió, perquè el cos és seu.

Una  modificació  de  la  llei,  en  els  termes que  avança  el  Ministre  de  Justícia,  per  
restringir  l'accés  de  la  dona  a  l'IVE  fomentarà  els  avortaments  clandestins  en  
condicions precàries que posaran el risc de la salut de les dones i els viatges a països  
on permetin l'IVE a terminis, només permès per aquelles dones que puguin assumir la  
despesa econòmica.

El dret al propi cos ha de prevaldre jurídicament envers els dictat morals impulsats  
pels sectors ultraconservadors

Sobre la base d’aquests antecedents el Ple de l'Ajuntament de Celrà proposa l’adopció  
del següent

A C O R D

Primer.- Instar al Ministeri de Justícia a la no modificació de la llei en els termes  
previstos, o en qualsevol altra direcció que pugui significar una regressió en els drets  
de les dones).

Segon.- Demanar  la  despenalització  de  l'avortament  voluntari  que  a  dia  d'avui  
continua tipificada dins el Codi Penal
 
Tercer.- Sol·licitar la reducció l'IVA dels mètodes anticonceptius al 4% com a mesura  
de prevenció embarassos no desitjats i prevenció de malalties de transmissió sexual.
 
Quart.- Instar a la implantació d'un programa específic d'atenció a les dones que han  
pres la decisió d'interrompre l'embaràs, doncs aquesta decisió pot tenir conseqüències  
per a la pròpia dona.

Cinquè.- Fer arribar aquest acord a la Presidència del Parlament de Catalunya, a la  
Presidència del Congrés de Diputats i al Ministre de Justícia.”

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (11):

GM  CUP:  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  senyor  Josep  Bartis  Fàbrega  i  senyora 
Meritxell Martin Rovira.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà.
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GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló.

7. MOCIÓ DE SUPORT A LA RESOLUCIÓ DEL PARLAMENT DE CATALUNYA (CIU, 
ERC, ICV, SI i DC) PER A L’EXERCICI DEL DRET A L’AUTODETERMINACIÓ.

El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, representant del GM 
CIU,  que  explica  que  aquesta  moció  que  es  porta  a  votació  s’ha  aprovat  en  el 
Parlament  de  Catalunya.  El  Sr.  Puig  indica  que  en el  passat  ple  municipal  es  va 
aprovar la moció de l’Ajuntament d’Arenys de Munt que feia referència al poble català 
lliure, sobirà i independent,  i  el seu grup municipal  va manifestar que necessitava 
temps per estudiar altres mocions i que li agradaria que l’Ajuntament recolzés a la 
Generalitat  de  Catalunya,  que  és  la  que  treballa  pel  país,  juntament  amb  altres 
ajuntaments, però entenent que és ella la que ha de liderar el projecte. 
També va dir que la moció de la Generalitat de Catalunya no trigaria en arribar i es va 
aprovar el dia 27 de setembre.

El Sr. Puig proposa l’aprovació de la següent moció:

“Des de la seva represa al segle XIX, el catalanisme ha formulat diferents propostes  
polítiques amb l’objectiu de garantir la pervivència de la llengua i la nació catalanes,  
afavorir el progrés econòmic i el benestar dels seus ciutadans. Bona part d’aquest  
catalanisme  ha  volgut  trobar  durant  molts  anys  un  encaix  de  la  nostra  realitat  
nacional  al  si  de  l’Estat  espanyol  mitjançant  l’aportació  d’estabilitat  econòmica  i  
regeneració en les formes de Govern, a canvi del reconeixement de la nostra llengua,  
la nostra cultura i un cert nivell d’autogovern, diferent en funció del període històric.  
Hi ha hagut, també des del catalanisme, una proposta que ha plantejat una redefinició  
complerta  de  l’Estat  espanyol  per  a  basar  la  seva  font  de  legitimitat  en  la  unió  
voluntària  de diferents  nacions  que  s’haurien de reconèixer  entre  elles  en un pla  
d’igualtat. Igualment, ja des dels seus inicis, el catalanisme polític ha comptat amb 
partidaris de l’Estat propi, entenent que era en el concert de les nacions on Catalunya  
trobaria un marc de relació estable i de bon veïnatge amb la resta de pobles de la  
Península Ibèrica i d’Europa.

En els darrers trena anys, una part majoritària del catalanisme ha intentat vehicular el  
seu  progrés  nacional,  desenvolupament  econòmic,  cohesió  social  i  aprofundiment  
democràtic a través de la participació a l’Estat espanyol. Malgrat els avenços assolits  
respecte  a  la  situació  viscuda  sota  el  franquisme,  el  balanç  d’aquest  període  és  
clarament  insuficient  de  cara  als  reptes  de  futur  que  tenim  com a  societat.  Les  
propostes  d’acord  que  han  significat  els  estatuts  d’autonomia  de  1979 i  2006,  la  
col·laboració  amb  l’entrada  a  la  Unió  Europea  i  a  l’euro,  la  contribució  a  la  
modernització econòmica i al progrés democràtic, han topat amb una clara voluntat de  
recentralització  i  de  laminació  de  l’autogovern  –expressada  amb  les  continuades  
invasions competencials i, de forma molt significativa, amb la Sentència del tribunal  
Constitucional sobre l’Estatut d’Autonomia de 2006-, l’incompliment dels compromisos  
continguts en els diferents acords entre Catalunya i l’Estat espanyol, una inversió en 
infraestructures molt menor al pes econòmic sobre el conjunt de l’Estat, el menyspreu  
i  l’assetjament  contra la  llengua i  la  cultura  catalanes  i  un dèficit  fiscal  continuat  
durant aquest període equivalent anualment al 8% de la creació de riquesa que avui  
posa en perill la cohesió social i el progrés econòmic.

El camí recorregut en aquests darrers anys, ple de dificultats i obstacles, ha portat a  
una part important de la ciutadania i a diferents actors socials, econòmics i polítics a  
proposar  nous  escenaris  de  futur.  Disposar  d’un  Estat  propi,  tant  dependent  o  
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independent com la resta d’Estats europeus, que tingui per objectiu servir al benestar,  
el progrés econòmic i cultural  dels ciutadans de Catalunya,  sigui  quin sigui  el seu  
origen o condició, és vist avui com una necessitat inajornable per una part creixent de  
la ciutadania de Catalunya. El passat 11 de setembre, més d’un milió i mig de catalans  
i catalanes va protagonitzar una jornada històrica, donant un exemple de civisme i de  
compromís amb el present i el futur de la nostra nació. De forma molt massiva els  
manifestants  van expressar, de manera clara i  inequívoca,  el desig que Catalunya  
esdevingui  <<un  nou  Estat  d’Europa>>  i  van  recollir  un  anhel  que,  en  aquests  
moments,  és  compartit  per  una  part  molt  important  de  la  societat  catalana,  que  
reclama que el nostre país assoleixi de l’instrument d’un Estat; eina imprescindible per  
fer front als reptes de la nostra societat.

La voluntat que els ciutadans i les ciutadanes de Catalunya puguin decidir amb plena  
llibertat  el  seu  futur  ha  estat  assumida  per  una  majoria  de  les  forces  polítiques  
parlamentàries i pel President de la Generalitat. En aquest sentit, el 12 de desembre  
de 1989, el Parlament de Catalunya va remarcar que el poble català no renunciava al  
dret a l’autodeterminació; i, igualment, va expressar la possibilitat <<d’incrementar  
les  cotes  d’autogovern  fins  allà  on  cregui  convenient  i,  en  general,  adequar  la  
regulació dels drets nacionals a les circumstàncies de cada moment històric>>.

Després  d’aquest  11  de  setembre,  escoltant  l’anhel  expressat  d’una  forma  tant  
significativa,  s’esdevé el  moment  històric  en el  qual  resulta  necessari  consultar  la  
ciutadania sobre la possibilitat que Catalunya esdevingui un nou Estat d’Europa.

Per aquestes raons, els grups parlamentaris sotasignants presenten la següent:

Resolució

1.- El Parlament de Catalunya expressa el seu reconeixement i es felicita per l’enorme 
èxit aconseguit a la massiva manifestació del passat 11 de setembre pels carrers de  
Barcelona, sota el lema “Catalunya nou Estat d’Europa”.

2.- El Parlament de Catalunya constata que al llarg d’aquests darrers trenta anys, una  
part molt important del catalanisme s’ha compromès a fons amb la transformació de  
l’Estat  espanyol  per  poder-hi  encaixar  sense  haver  de  renunciar  a  les  nostres  
aspiracions nacionals, a la nostra voluntat d’autogovern, ni a la nostra continuïtat com  
a nació. Però els intents d’encaix de Catalunya a l’Estat espanyol i les seves reiterades  
respostes són avui una via sense recorregut, Catalunya ha d’iniciar una nova etapa  
basada en el dret a decidir.

3.- És per tot això que el Parlament expressa la necessitat que Catalunya faci el seu  
propi  camí,  constatant  la  necessitat  que el  poble  català  pugui  decidir  lliurement  i  
democràticament  el  seu  futur  col·lectiu,  per  tal  de  garantir  el  progrés  social,  el  
desenvolupament econòmic,  l’enfortiment democràtic  i  el foment de la cultura i  la  
llengua pròpies.

4.- El Parlament insta el Govern de la Generalitat i a les forces polítiques i els agents  
socials i econòmics a impulsar el màxim consens possible per tal de portar a terme  
aquest procés democràtic i el full de ruta consegüent, amb diàleg amb la comunitat  
internacional,  la  Unió  Europea i  el  Govern espanyol,  per  tal  que  la  ciutadania  de  
Catalunya pugui  determinar en un marc de plena llibertat,  respecte al  pluralisme,  
foment del debat i la convivència democràtica i sense coaccions de cap mena.

5.- El Parlament de Catalunya constata la necessitat que el poble de Catalunya pugui  
determinar lliurement i democràtica el seu futur col·lectiu i insta el govern a fer una  
consulta prioritàriament dins la propera legislatura.”
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Sobre la base d’aquests antecedents el Ple de l'Ajuntament de Celrà proposa l’adopció  
del següent

A C O R D

Primer.- Donar ple suport a la Resolució del Parlament de Catalunya, aprovada el 27 
de setembre de 2012, sobre el dret a decidir  lliurement i democràtica el futur de  
Catalunya i la necessitat d’una consulta al poble català.

Segon.- Enviar aquesta moció al Parlament de Catalunya, al Govern de la Generalitat  
de Catalunya, al Congrés dels Diputats i al Govern espanyol.”
   
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació i 
règim interior, que explica que l’equip de govern ha donat suport a aquesta moció per 
poder treballar de manera col·laboradora i unitària respecte el futur de Catalunya. I ho 
ha fet per demostrar unitat, cosa que en el ple passat, quan es va aprovar una moció 
que anava molt més enllà,  la unitat que reivindica el Sr. Puig no es va veure per 
enlloc. I aquesta manca d’unitat no va ser general del grup municipal CIU, sinó tan 
sols del Sr. Puig, que va desentonar dins la tònica d’acord que va existir aleshores.
 
I avui, malgrat tractar-se d’una moció tèbia i sota mínims respecte la del ple anterior, 
l’equip de govern també hi votarà a favor per donar mostres d’unitat, cosa que altres 
no en fan. 

El  Sr.  Puig  replica  que  al  seu  grup  també  li  hagués  agradat  que  aquesta  moció 
l’hagués presentat l’equip de govern. Va esperar que acabés la Junta de Portaveus i, al 
veure que l’equip de govern no la presentava, el seu grup municipal va decidir fer-ho. 

El Sr. Puig recorda que les sigles ICelrà-AM pertanyen a Esquerra Republicana i que 
els seus vots van a parar a Esquerra Republicana de Catalunya. I estava segur que el 
govern  format  per  CUP  i  ICelrà-AM,  que  en  realitat  és  Esquerra  Republicana, 
presentaria aquesta moció. Però ho va haver de fer el seu grup municipal.  
Recorda que en el ple passat ell no va votar en contra sinó que es va abstenir per 
donar un vot de confiança, i l’únic que va demanar a l’equip de govern va ser que 
deixés treballar per Catalunya a qui realment ho ha de fer, i que l’equip de govern de 
Celrà  treballés  pel  poble,  que  altres  problemes  té  més  que  la  independència  de 
Catalunya. 

Continua dient el Sr. Puig que l’equip de govern va comentar en l’últim ple que la 
moció la va presentar l’Assemblea Nacional Catalana de Celrà i, com es va demostrar 
aleshores, això no és veritat ja que la moció la va enviar el Sr. Gerard Fernandez al 
representant d’aquesta entitat i a tots els grups de l’oposició. Per tant, ja no va ser 
una iniciativa de la pròpia entitat, sinó de l’equip de govern. 
Encara que es va abstenir en la votació, es considera molt més independent del que 
molts puguin pensar, però hi ha moments en què s’han de reflexionar bé les coses, 
deixar passar els dies i després prendre les decisions oportunes. 

Al Sr. Bartis el sorprèn quan el Sr. Puig comenta que l’equip de govern, enlloc de 
presentar mocions, hauria d’encarregar-se dels assumptes de Celrà. Però, en canvi, 
quan el Sr. Puig les presenta i no tenen res a veure amb Celrà, no hi ha cap problema. 
Indica al Sr. Puig que aquí hi ha un problema d’esquizofrènia i, precisament, no és 
seu. 
El Sr. Bartis continua dient que, com li ha comentat altres vegades al Sr. Puig, s’ha de 
ser coherent a la vida i cada vegada que el Sr. Puig parla demostra tenir una manca 
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de coherència total, com la que acaba de demostrar, dient que el que va succeir en 
l’últim ple no va a favor dels interessos de Celrà i en el d’avui sembla ser que sí. 

El Sr. Puig respon al Sr. Bartis que l’ha tractat d’esquizofrènic i que en cap moment ell 
li ha faltat al respecte, com sí està fent el Sr. Bartis amb altres companys en el ple des 
de fa  mesos. 

El senyor Alcalde recorda al Sr. Puig que en l’últim ple ell el va acusar de mentider i 
encara no s’ha retractat, i li dóna les gràcies per ser també tan ben parlat i respectuós 
amb els companys.       

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (11):

GM  CUP:  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  senyor  Josep  Bartis  Fàbrega  i  senyora 
Meritxell Martin Rovira.

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà.

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló.

8. DONACIÓ DE COMPTE D’ASSUMPTES RELATIUS A PERSONAL.

El senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor de règim interior, dóna compte dels següents 
decrets:

Decret 452/12, de 14 de setembre

Es  contracta  laboralment  i  de  caràcter  no  permanent  a  la  Sra.  A.J.S.  com  a 
coordinadora/educadora del Centre Obert Municipal  amb efectes des del dia 17 de 
setembre de 2012 fins a la finalització del curs escolar 2012-2013, realitzant un total 
de 17 hores setmanals. Modalitat del contracte: per obra o servei determinat, vinculat 
a la subvenció pendent de percebre per part del Departament de Benestar i Família. 

Decret 467/12, de 24 de setembre

Prèvia sol·licitud de la interessada, es concedeix a la Sra. A.V.P., educadora de les 
escoles bressol municipals, el següent:

1. La compactació del permís de lactància per atendre a la seva filla, des del dia 
14 de gener fins al dia 29 de gener de 2013, ambdós inclosos.

2. La compactació del permís de reducció d’un terç de la jornada laboral, sense 
minva de retribucions econòmiques, per atendre a la seva filla, des del dia 30 
de gener de 2013 fins al dia 28 de març de 2013, ambdós inclosos.

3. La reducció d’un terç de la jornada laboral per atendre a la seva filla menor de 
6 anys, amb una disminució proporcional de salari  del 80%, amb efectes a 
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partir del dia 2 d’abril de 2013, passant a ser la seva jornada de treball de 25 
hores setmanals.

Decret 473/12, de 26 de setembre

Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. E.C.M. com a educadora 
de les escoles bressol municipals, amb una jornada laboral de 27,5 hores setmanals, 
amb efectes des del dia 27 de setembre de 2012 fins a la reincorporació de la Sra. 
L.M.G., en situació de baixa per malaltia comuna. Modalitat de contracte: interinitat, 
per substitució de la Sra. M..

9.  DONACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DE L’ALCALDIA.

De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha 
adoptat des de l’ultima sessió ordinària plenària, per tal que els regidors coneguin el 
desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels 
òrgans  de  govern,  previstos  en  l’article  22.2  a)  de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril, 
reguladora de les bases del règim local.

El senyor Alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot 
seguit:
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Registre Data Interessat Descripció
2012/0481 04/10/2012 SECRETARIA Convocatòria ple ordinari: 9 d'octubre de 2012.
2012/0480 03/10/2012 G.K. Concessió llicència obra menor.
2012/0479 03/10/2012 G.K. Arxiu expedient protecció legalitat urbanística.
2012/0478 01/10/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació factures F/2012/32
2012/0477 01/10/2012 RECAPTACIO Aprovació rebuts escoles bressol quota octubre 2012
2012/0476 01/10/2012 SECRETARIA Convocatòria Junta de Govern ordinària de 2 d'octubre de 2012
2012/0475 01/10/2012 J.G.C. Concessió llicència obra menor.
2012/0474 28/09/2012 L.H.P. Concessió llicència activitats.
2012/0473 26/09/2012 E.C.M. Contractació laboral temporal educadora de les escoles bressol municipal de Celrà.
2012/0472 26/09/2012 C.F.M. Emissió duplicat títol funerari
2012/0471 25/09/2012 SERVEIS DE MOVIMENT, SL Devolució de garantia definitiva pel servei d'activitats esportives
2012/0470 25/09/2012 J.R.C. Concessió llicència obra menor.
2012/0469 25/09/2012 J.D.D. Concessió llicència obra menor.
2012/0468 25/09/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/31
2012/0467 24/09/2012 SECRETARIA Concessió compactacions permís de lactància, reducció 1/3 jornada i ajut familiar
2012/0466 20/09/2012 RECAPTACIO Proposta de baixa de rebuts emesos per l'IBI
2012/0465 20/09/2012 A.N.A. Acceptació desestiment procediment administratiu per atorgament llicència urbanística
2012/0464 20/09/2012 M.F.M. Concessió llicència obra menor.
2012/0463 19/09/2012 MEDI AMBIENT Adjudicació llicències d'ús privatiu dels horts municipals.
2012/0462 19/09/2012 MEDI AMBIENT Renúncia de diversos titulars de la llicència d'ús privatiu dels horts municipals.
2012/0461 19/09/2012 PADRO MUNICIPAL HABITANTS Baixa per caducitat.
2012/0460 18/09/2012 SECRETARIA Concessió ajut familiar 
2012/0459 17/09/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/30
2012/0458 17/09/2012 SECRETARIA Convocatòria junta de govern ordinària: 18 de setembre de 2012
2012/0457 17/09/2012 J.B.V. Concessió llicència obra menor.
2012/0456 17/09/2012 PROMONTJUIC SL Concessió llicència urbanística.
2012/0455 14/09/2012 G.G.L. Concessió llicència urbanística.
2012/0454 14/09/2012 J.G.C. Concessió llicència urbanística.
2012/0453 14/09/2012 CAIXABANK SA Concessió llicència urbanística.
2012/0452 14/09/2012 SECRETARIA Contractació laboral temporal coordinadora/educadora del centre obert
2012/0451 14/09/2012 AREA BICI CELRA SL Modificació llicència d'obertura
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2012/0450 14/09/2012 INTERVENCIO Modificació 7-12 per generació d'ingressos i transferències entre partides
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10. ALTRES ASSUMPTES DE CARÀCTER URGENT.

No s’escau.

11. INFORMACIONS.

El  senyor  Josep  Bartis  Fàbrega,  regidor  de  règim interior  i  educació,  informa  del 
següent:

o En l’actualitat hi ha 230 infants i 72 adults inscrits a l’escola de dansa. A 
finals del curs passat hi havia aproximadament un centenar d’alumnes, 
fet que suposa una pèrdua de 30 persones. 

o Es va sol·licitar el servei d’orientació familiar a la Diputació de 
Girona i no ha estat concedit, malgrat que l’Ajuntament ha presentat 21 
persones inscrites enlloc de les quinze necessàries per a la concessió. El 
termini per sol·licitar el servei finalitzava el 15 de setembre, data que 
dóna a pensar que no hi ha voluntat perquè es dugui a terme ja que la 
font on anar a trobar persones usuàries d’aquest servei prové de les 
escoles i de la difusió que se’n fa. 

I, tenint en compte que les escoles comencen les classes el dia 12 de 
setembre i el termini per presentar la sol·licitud finalitzava el dia 15 del 
mateix mes, tot era molt just. Es van presentar més sol·licituds de les 
necessàries gràcies a la col·laboració de l’AMPA Aulet, i vol donar les 
gràcies especialment a la Sra. Ana Motera per la gran tasca realitzada a 
l’hora de buscar persones per tenir el mínim exigit. 
L’excusa de la Diputació de Girona per no concedir aquest servei és que 
el  del  curs  passat  no  va  complir  amb l’expectativa  d’usuaris  que  es 
demanava, encara que l’Ajuntament complia aleshores amb els requisits 
necessaris. 
I pel que fa a les persones que han sol·licitat el servei a Celrà el poden 
fer a Bordils. 

o El dia 12 d’octubre l’Ajuntament estarà obert. S’ha donat 
l’opció  a tots/es  els/les  treballadors/es,  previ  acord amb la  comissió 
paritària  de  seguiment  del  conveni  laboral,  que  aquells/es  que 
voluntàriament  vulguin  poden acollir-se  a  canviar  la  festivitat  del  12 
d’octubre per un altre dia de festa. Actualment hi ha tres persones que 
han acceptat aquest canvi i,  per tant,  l’Ajuntament estarà obert com 
qualsevol divendres. Aquesta decisió s’ha pres refermant l’acord de ple 
del mes de setembre sobre declarar Celrà poble català lliure i sobirà. 
I recorda que un dels acords de la moció era instar la Generalitat de 
Catalunya a declarar dia laborable el 12 d’octubre, data que celebra el 
genocidi de comunitats indígenes d’Amèrica. Per tant, veu molt normal 
intentar que aquesta celebració no es porti a terme.

El senyor Magno Maneu Marcos, regidor d’esports i participació ciutadana, informa del 
següent:

o S’ha retardat la primera reunió del Consell Municipal d’Esports ja 
que hi ha hagut altres actuacions entre mig, com el concurs d’activitats 
esportives,  l’atorgament  de  subvencions  per  a  les  diverses  entitats 
esportives,  etc…. Però es farà de manera imminent a finals  d’aquest 
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mes o a principis del mes de novembre. Això no vol dir que no s’estigui 
treballant amb les entitats i que no s’hi mantingui el contacte, doncs 
precisament se celebren moltes reunions.

o L’Ajuntament s’ha inscrit en un torneig intermunicipal, proposat 
per  l’Ajuntament  de  Girona,  i  del  que  va  venir  a  informar  tant  la 
regidora com el tècnic d’esports d’aquell ajuntament. Són torneigs no 
federats per a persones de més de divuit anys i l’activitat és futbol sala, 
bàsquet, tennis i pàdel. L’Ajuntament de Celrà s’hi ha adherit ja que, un 
cop comentat el tema amb les diverses entitats esportives, sembla ser 
que  els  interessa  molt.  Resumint,  es  tracta  de  fomentar  l’esport  no 
federat entre els adults.       

El senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de territori i primer tinent d’alcalde, abans 
d’iniciar la seva intervenció vol puntualitzar una sèrie d’informacions que han sortit 
publicades en un butlletí  d’un grup municipal  i  que no s’avenen amb la realitat.  I 
comenta el següent: 

o El Sr. Fernandez reparteix un plànol topogràfic del sector Les Falgueres, 
on està ubicada l’escola. I explica que darrerament han aparegut unes 
informacions  sobre  el  dia  de  la  inundació,  amb  una  fotografia  del 
clavegueram de la zona, en el que hi havia restes de plàstics, plantes i 
àrids rodats d’un diàmetre superior a 20 centímetres. Comprovant el 
plànol topogràfic, hi ha marcades tres cotes en color fluorescent. La de 
la dreta correspon al carrer Aumet, i la de l’esquerra al carrer Costa 
Brava. En color groc està traçat el perfil, que hauria de ser el disseny 
normal de qualsevol carrer, amb un pendent uniforme.

El  color  vermell  és  el  disseny  que  l’equip  de  govern  va  decidir   no 
realitzar en el seu moment i, en canvi, sí es va fer un institut i el carrer 
de  davant  amb  un  pendent  a  l’altre  costat.  Posteriorment,  es  va 
concedir una llicència municipal a favor del Departament d’Ensenyament 
per a la construcció d’una escola en una zona inundable, sense la solera 
sanitària corresponent. I es pregunta com es pot permetre construir un 
edifici per a mainada en una zona inundable i a peu pla. El govern que 
hi  havia en aquell  moment, del  que el Sr.  Puig en formava part,  va 
construir en la mateixa rasant el tram de carrer que faltava davant de 
les escoles. 

La  solució  que  donen alguns  grups  municipals  de  Celrà  per  arreglar 
aquesta situació, tot i el marc actual de crisi econòmica, és que paguin 
els veïns la urbanització.

Respecte a aquest punt, el Sr. Fernandez afirma que els veïns porten 
gastats, entre els projectes de reparcel·lació i permisos varis, més de 
dos-cents mil euros. Desconeix si l’anterior equip de govern va informar 
als veïns d’aquest fet, però la realitat és que aquests encara deuen a 
l’Ajuntament  169.000  euros,  derivats  de  part  de  la  urbanització  del 
carrer Països Catalans.

Quan es va fer el clavegueram de pluvials es fes cas omís del projecte 
d’urbanització, doncs es va fer totalment el contrari del que el projecte 
indica. 
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I  tampoc  és  cert  que  aquesta  obra  representi  un  cost  zero  per  a 
l’Ajuntament. 
El pressupost total de l’actuació té un cost aproximat de quatre milions 
d’euros i, si el Sr. Puig ho desitja, poden anar qualsevol dia amb els 
veïns per explicar-los que han d’assumir aquests costos. 

o Pel que fa al Pont de Palahí, ell mateix ja va dir en el seu 
moment que els embornals que s’hi estaven construint eren insuficients 
i que els períodes de recurrència estaven calculats molt a la lleugera. Es 
va fer un pont que el gàlib no permet que passin ni autocars ni camions 
ni cotxes de bombers.
I el Sr. Puig continua dient que el pont és un eix principal i esdevé la 
solució per desenvolupar tot això, però que ho paguin els veïns. 

o Al  butlletí  que el  GM CIU ha publicat  apareix,  literalment: 
“Que l’Ajuntament té partida pressupostària per desenvolupar l’obra del  
carrer  Cabanya”.  Indica  al  Sr.  Puig  que  si  realment  ha  revisat  els 
pressupostos,  ja  que si  constantment  està  a l’Ajuntament  consultant 
documentació haurà pogut comprovat que en el pressupost de fa uns 
quatre anys apareix una partida de 117.000 euros destinada a les obres 
d’aquest carrer. Però, actualment, aquests diners serveixen per pagar 
obres que va fer l’anterior equip de govern. 

Per tant, els 117.000 euros ja no són exactes i el pressupost total per 
fer el carrer ascendeix a 1.950.000 euros. Demana al Sr. Puig que li 
ensenyi  on ha  trobat  aquests  diners  per  pagar  el  carrer  i  d’aquesta 
manera es farà d’una vegada per totes.

A favor del Sr.  Puig,  el Sr.  Fernandez indica que hi  ha dues fiances 
dipositades que corresponen a dos blocs: la primera de l’empresa Immo 
Güell, per import de 93.000 euros; la segona de l’empresa Pemarfa, per 
import de 60.000 euros. És a dir: hi ha 153.000 euros en fiances més 
90.000 euros de l’Ajuntament, que sumen pràcticament 200.000 euros 
totals per cobrir una obra que ascendeix a 1.950.000 euros. 

o Pel que fa a la modificació puntual número 10,  recorda al Sr. 
Puig que s’ha interposat un recurs,  i  això no és deixar de banda el 
problema. Va ser el Sr. Puig qui va dir personalment a l’equip de govern 
actual  que la culpa de tot això no era seva, i  que es pagués si  era 
necessari. 

Però aquest equip de govern treballa per al poble i el que s’ha d’intentar 
és no haver de pagar. I aquest és el motiu que ha motivat la redacció de 
la modificació puntual número 13, per evitar un problema major, que no 
és altre que el d’haver d’enderrocar la residència geriàtrica i fer front a 
les indemnitzacions corresponents.  

I ara el sobta molt que el Sr. Puig es queixi de l’increment d’edificabilitat 
que s’ha previst en la modificació número 13 i en canvi la demana per a 
l’Avinguda  Catalunya  amb  carrer  Josep  Pla  i  per  al  sector  de  les 
Falgueres. Torna a demanar al Sr. Puig que sigui consegüent amb el que 
diu.

El Sr. Puig contesta que, si no recorda malament, dels propietaris del 
Polígon d’actuació 7, el 60%-80% pertany a La Caixa i pregunta si això 
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realment es considera que són veïns de Celrà o el que està fent l’equip 
de govern és defensar els interessos de l’entitat bancària. 

El Sr. Fernandez respon que, dels propietaris que esmenta el Sr. Puig, hi 
ha que paguen per dos costats ja que estan vivint al carrer Costa Brava i 
tenen propietats a l’altre costat del carrer. I recorda que del subsector 2 
i 3 l’Ajuntament va avançar els diners que els veïns tot just ara acaben 
de pagar, encara que hi ha algun que està en executiva ja que no en pot 
fer front. 

o El Sr. Fernandez continua dient que, segons manifesta el Sr. 
Puig en el seu butlletí, s’està creant un problema al treure l’aparcament 
dels camions del carrer Pirineus. I tot seguit, pregunta al Sr. Puig si ell 
ha anat personalment a preguntar als veïns si estan contents o no amb 
aquesta decisió.

o El Sr. Fernandez recomana al Sr. Puig que, abans de publicar 
els butlletins, faci una revisió del text amb el corrector ortogràfic ja que 
així pot guanyar, encara que és difícil, més credibilitat amb el que vol 
dir. I fa esment d’una frase extreta de manera textual del butlletí, que 
diu “aquests desastres, obra de l’antic govern d’Entesa per Celrà”. Amb 
això es demostra que moltes vegades no se n’adona del que escriu. 

o Per últim, fa saber al Sr. Puig que encara no ha entès l’origen 
de la  crisi  econòmica actual  ja  que vol  proposar  una nova bombolla 
immobiliària  a  Celrà  per  poder  pagar  els  problemes  que  hi  ha.  I  li 
pregunta si sap qui va iniciar la crisi i si la seva voluntat és tornar a 
repetir el model. 

El senyor Alcalde comenta que és evident que la situació actual dels veïns no està com 
per anar pagant, i més si alguns que esta pagant encara quotes urbanístiques estan 
en via executiva, que és una situació que li sap  molt greu a l’Ajuntament. I aquest no 
és  el  moment  d’anar  prodigant  que  es  poden  fer  actuacions  a  cost  zero  per  a 
l’Ajuntament, oblidant dir que qui pagarà seran els ciutadans de Celrà. Per tant, de 
vegades s’ha de pensar molt bé què es diu i mirar-ho des de les dues vessants ja que 
si es diu que el cost és zero per a l’Ajuntament vol dir que és perquè algú altre ho 
paga. 

Tot seguit, el senyor Alcalde informa del següent:

• En sessió plenària del dia 18 de setembre, tal i com consta en 
l’acta, el Sr. Puig diu textualment, sobre les dues mocions del Ter, 
el  següent:  ”el  senyor  Alcalde  menteix,  doncs  l’Ajuntament  de 
Girona  tan sols ha aprovat una, concretament la del Consorci Alba  
Ter.”
Després  de  dir-li  mentider,  el  Sr.  Puig  ha  tingut  un  mes  per 
contrastar als diaris i a l’acta del ple de l’Ajuntament de Girona que 
no mentia i que parlava de manera fidedigna i que, en tot cas, era 
el  Sr.  Puig  el  que  no  estava  ben  informat.  Es  podia  haver 
equivocat, com també ho podia haver fet el Sr. Puig, però en cap 
cas va mentir.

• Cultura  :  
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° Aquest dissabte se celebra la primera festa d’en Bernat 
Banyut, en la que hi col·labora el Departament de Cultura 
de la Generalitat de Catalunya, diverses entitats del poble 
com el  Pessebre  Vivent  de  Celrà  i  la  Coordinadora  de 
Joves.

° El dissabte també s’inaugura l’arribada d’un nou gegantó 
al  municipi,  i  uns  quants  ciutadans  i  ciutadanes 
ensenyaran els capgrossos que han elaborat gràcies als 
cursos  realitzats  i  que  han  estat  finançats  en  la  seva 
totalitat pel Departament de Cultura de la Generalitat de 
Catalunya.

o Ja s’ha concretat la celebració de la Fira del Bolet i tota la 
informació  al  respecte  es  troba  a  l’Ajuntament.  Espera 
que tant la festa d’en Bernat Banyut com la Fira del Bolet 
serveixin  perquè  el  poble  assoleixi  més  vida  a  nivell 
cultural  i  que  el  comerç  de  la  zona  surti  beneficiat 
d’aquestes  iniciatives  en  uns  moments  tan  complicats 
com els actuals. I un exemple és la Fira del Bolet, en la 
que hi col·laboren des de l’Associació de Comerciants de 
Celrà, l’escola municipal de dansa i la Colla Gegantera fins 
a comerços del poble i algunes empreses importants de 
fora. 

o Ja s’ha repartit la nova programació del Teatre Ateneu i, 
per ara, les tres activitats que s’ha realitzat han estat un 
èxit. Amb l’obra que es representa a partir d’aquest dijous 
i  fins  dissabte  Celrà  torna  a  estar  dins  del  circuit  de 
Temporada  Alta,  cosa  molt  important  per  al  municipi  i 
més amb el teatre que tenim. 

Com a novetat, esmentar que el dijous 11 d’octubre l’obra 
tan sols es representa per als celranencs i celranenques 
que tenen el carnet +Ateneu, amb el que es poden gaudir 
d’una  sèrie  de  descomptes.  En  canvi,  el  divendres  i  el 
dissabte les entrades s’han de comprar a través de l’accés 
Temporada  Alta.  Es  projectaran  varis  documentals  de 
Quim Paredes, hi haurà el Ressona Barroc, etc…
I, a finals d’any, una nova representació dels Pastorets de 
Celrà. Agraeix als ciutadans i ciutadanes l’esforç tan gran 
que fan perquè aquesta obra es pugui representar. 

o Un  cop  ha  finalitzat  el  període  d’inscripcions,  a 
l’escola d’art hi ha 106 inscripcions, enlloc de les 112 de 
l’any  passat,  tenint  en  compte  que  aquesta  setmana 
encara n’està arribant alguna. I dels altres cursos, que no 
són  exclusius  de  l’escola  d’art,  hi  ha  53  persones 
apuntades enfront dels 48 de l’any passat.  

  

• Hisenda municipal:  
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o S’ha  negociat  amb  l’ACA  un  termini  de  pagament  del 
deute que té amb l’Ajuntament.  El  primer termini  l’han 
complert i han ingressat 55.000 euros i, si compleixen el 
calendari, es podrà tancar l’any amb un deute petit que 
l’Ajuntament espera poder cobrar l’any vinent.  

• Serveis Socials:  

o El Centre Obert ja ha començat les seves activitats, amb 
tots els grups plens. L’única diferència és que s’ha tret a 
concurs la plaça d’educadora social ja que la persona que 
hi havia l’any passat no ha volgut continuar. 

o Per Junta  de govern local  del  2 d’octubre de 
2012  s’ha  aprovat  la  formalització  del  conveni  amb 
l’Armari dels Aliments i, a partir d’ara, el municipi tindrà 
una  nova  entitat  destinada  a  recaptar  aliments,  a  fer 
campanyes  de  sensibilització,  etc...  Aquest  banc 
d’aliments propi  anirà coordinat  amb serveis socials  del 
municipi, fet que afavorirà el lliurament d’aliments a les 
persones  més  necessitades  amb  molta  més  facilitat  i 
proximitat.   

 

12. PRECS I PREGUNTES.

El senyor Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montse Rivas Nuñez, portaveu del GM 
Entesa per Celrà, que pregunta el següent:

 Li consta que encara no s’ha fet cap aportació del curs passat a 
les entitats esportives i pregunta quan es farà ja que, malgrat que el 
Consell Municipal d’Esports encara no està en funcionament, les entitats 
necessiten aquests diners. 

El Sr. Magno Maneu Marcos, regidor d’esports, contesta que les subvencions ja estan 
en marxa i tan sols falta decidir quina quantitat ha de rebre cada entitat. L’any passat 
ja van rebre les subvencions més o menys per aquesta mateixa època. 

La Sra. Rivas considera que, almenys, les entitats han de saber quina quantitat se’ls 
atorgarà per poder confeccionar els seus pressupostos, a la qual cosa el Sr. Maneu 
contesta que les entitats ja coneixen els imports aproximats de les subvencions que 
rebran. El problema ha estat purament formal ja que les entitats no han demanat de 
manera oficial les subvencions i s’ha hagut de contactar amb cada entitat per demanar 
que les sol·licitin per escrit, seguint el procediment establert. Independentment d’això, 
cada entitat sap que hi haurà una reducció de diners respecte l’any passat ja que el 
pressupost actual s’ha reduït. 

La Sra. Rivas pregunta quin és l’import d’aquesta reducció, a la qual cosa el Sr. Maneu 
no pot respondre ja que ara no disposa d’aquestes dades. 

El senyor Alcalde comenta que encara no s’ha atorgat cap subvenció ja que primer les 
entitats l’han de sol.licitar. 
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El  senyor  Albert  Puig  Boada,  portaveu  del  GM CIU,  intervé  per  dir  que  abans  el 
Patronat  Municipal  d’Esports  tenia  establert  el  pagament  de  27  euros  per  fitxa 
federativa per nen menor de divuit anys i, d’aquesta manera, els clubs i les entitats 
sabien exactament què podien sol.licitar.  Al mes de setembre ja tenien el registre 
d’inscrits amb les fitxes federatives i la presentaven a l’Ajuntament. Hi havia un preu 
establert amb unes condicions establertes i l’únic que es va canviar és que dels setze 
anys va passar als divuit anys. 
Ara, en canvi, l’equip de govern hi és des del juny de 2011, el Patronat es va dissoldre 
al desembre de 2011 i encara s’ha de celebrar una reunió d’esports. El Sr. Maneu es 
va comprometre a treballar amb el Consell Municipal  d’Esports i  ha arribat el mes 
d’octubre i encara no s’ha fet res i és molt complicat que les entitats puguin sol.licitar 
res.

El Sr. Maneu considera que aquest sistema de donar subvencions en base a les fitxes 
federatives no és el  més adequat  ja  que moltes vegades s’atorgaven subvencions 
superiors al cost de la fitxa federativa. 

El Sr. Puig respon que les fitxes federatives, fins a la categoria juvenil, tenien cost 
zero i que el que el Patronat volia era fomentar l’esport federat. 

El Sr. Maneu contesta que l’any passat ja es van concedir subvencions igualment però 
no en base a aquest concepte. 

El Sr. Puig indica que es va dissoldre el Patronat al mes de desembre i, per tant, 
interpreta que durant el 2011 les fitxes federatives es van continuar pagant. Fins i tot, 
ell mateix ja va posar de manifest que hi havia fitxes federatives que tenien cost zero, 
i per això el que es feia era concedir subvencions per l’equivalència dels 27 euros/fitxa 
amb la finalitat de fomentar l’esport federat. 

El  Sr.  Maneu pregunta  al  Sr.  Puig quin problema està veient en tot  el  que s’està 
discutint, a la qual cosa el Sr. Puig respon que si el Consell Municipal d’Esports ja 
estigués operatiu es tindria una previsió dels imports de les subvencions i aquesta 
discussió ara no existiria. 

El Sr. Maneu respon que no hi ha cap discussió ja que les entitats rebran la subvenció 
de la mateixa manera que ja la van rebre l’any passat, però no per fitxa federativa.

La senyora Montse  Rivas  Nuñez,  portaveu del  GM Entesa  per  Celrà,  indica  al  Sr. 
Maneu que no pot dir que encara això no està fet, a la qual cosa el Sr. Maneu respon 
que no ha dit això ja que tot està sobre la taula i pràcticament enllestit però que 
encara hi ha  aspectes que s’han d’acabar de resoldre. 

La Sra. Rivas continua la seva intervenció i pregunta el següent:

 Aquesta setmana el Departament de Treball ha convocat 
diferents  subvencions relatives a l’àrea de promoció econòmica i vol 
saber a quines s’acollirà l’Ajuntament.     

La senyora Susana Pascual Pozo, regidora promoció econòmica i d’igualtat, respon que 
encara no ho han decidit ja que ho estan estudiant. 

 La Sra. Rivas diu que d’aquestes subvencions hi ha algunes per 
a  empreses  de  Celrà  i  pregunta  si  ja  se’ls  ha  enviat  aquesta 
documentació.
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Pregunta a la qual la Sra. Pascual respon que encara no s’ha fet. 

 La  Sra.  Rivas  comenta  que,  un  cop  consultats  els  decrets 
d’aquest últim mes, li ha semblat veure un relatiu a la contractació del 
projecte de la modificació número 6 del subsector 3, i  pregunta a la 
senyora Secretària si és correcte. 

La Secretària de la corporació indica que es el que s’ha aprovat recentment, per Junta 
de Govern local de 18 de setembre de 2012, és l’adjudicació de la contractació del 
servei  per  a  la  redacció  i  elaboració  del  projecte  d’urbanització  i  del  projecte  de 
reparcel·lació  del polígon d’actuació número 13 que es va delimitar  amb la recent 
modificació 13 del PGOU de Celrà.

 La Sra. Rivas indica que en relació a la referència que ha fet el 
Sr. Fernandez del sector de les Falgueres, vol dir que els polítics moltes 
vegades  prenen  decisions  en  base  als  informes  tècnics.  Cadascú  ha 
d’assumir  aquí  la  seva  responsabilitat  i,  en  el  moment  de  construir 
l’escola Falgueres, al Departament d’Ensenyament se li van oferir tres 
possibles terrenys per fer-ho. I va ser el propi departament qui va dir 
que si no es feia l’escola on està actualment no se’n faria cap a Celrà. 
Moltes vegades, respecte a la informació, no tot és blanc o tot negre i 
l’equip  de  govern  ja  ha  de  saber  que  quan  es  prenen  decisions  és 
perquè tenen la  seva veritat  però,  moltes vegades,  al  final  surt  una 
altra. I finalitza dient que en el proper ple contestarà per escrit de totes 
les afirmacions i acusacions que el Sr. Fernandez ha realitzat durant la 
seva intervenció. 

El Sr. Fernandez contesta a la Sra. Rivas que quan vulgui passi per l’Ajuntament per 
ensenyar-li el projecte urbanístic i perquè comprovi on s’havia de fer el desguàs del 
carrer Països Catalans i on va ser construït finalment. Si com diu la Sra. Rivas s’ha de 
fer  cas als tècnics,  el  projecte d’urbanització  ubica el  desguàs en un altre lloc de 
l’actual. 

El senyor Alcalde cedeix la paraula al Sr. Albert Puig Boada, portaveu del GM CIU, que 
indica que el regidor d’urbanisme amb dedicació exclusiva és el senyor Alcalde i, per 
tant, és qui ha de treballar i tirar-ho tot endavant. A l’anterior govern ell tan sols era 
regidor d’esports i l’àrea d’urbanisme la portava el senyor Alcalde i només faltaria ara 
que  s’hagués  de  posar  amb el  treball  que  aquest  feia  o  amb el  que  feien  altres 
companys, que feien molt bé la seva feina. Tot i que tothom es pot equivocar, com 
aquest equip de govern s’equivoca.

Tot seguit, el Sr. Puig formula les següents preguntes:

 Hi ha un decret d’alcaldia del mes d’octubre amb honoraris de la 
redacció de la modificació puntual número 6 per import de 9.440 euros 
a favor del Sr. Canosa i pregunta què s’està fent en aquest subsector 
actualment. 

El  Sr.  Fernandez respon que entén que es refereix  a uns serveis  prestats  pel  Sr. 
Canosa, i  ha de ser un estudi  que l’anterior equip de govern va realitzar sobre la 
millora de la carretera de Palamós, i que encara estava pendent de pagar. I ha arribat 
la factura dos anys després de realitzar el treball. 

 El  Sr.  Puig  diu  que  diumenge va sortir  publicada  una notícia 
sobre la renuncia de la paga extra de Nadal del senyor Alcalde i del 
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primer  Tinent  d’Alcalde.  I  els  suggereix  que,  donat  que  s’ha  creat 
l’Armari d’aliments, demostrin ser solidaris cobrant la paga doble però 
destinant-la a aquesta entitat perquè tinguin un fons per començar a 
treballar. 

 El Sr. Puig indica, en relació a la UA7, que es va fer el Pont d’en 
Palahí  i  potser no agrada perquè no poden passar  autocars,  però la 
decisió de l’equip de govern d’aleshores va ser que per allà no podien 
passar aquest tipus de vehicles perquè hi ha altres entrades naturals a 
Celrà, com la del polígon. Aquest pont estava concebut per ser un pas 
peatonal pels diferents alumnes de les escoles i l’institut i evitar així el 
trànsit de vehicles pesats. 
I ara el sorprèn que l’equip de govern hagi fet allà una inversió perquè 
els  cotxes dels  pares  dels  alumnes hi  passin  i  evitar  donar  la  volta. 
Aquesta mateixa setmana ell ha estat controlant la zona i han passat 
per allà dos cotxes, un al matí i l’altre a la tarda. Fet que demostra que 
l’equip  de  govern  també  s’equivoca  i  que  fa  inversions  que  no 
corresponen. 

 El Sr. Puig també indica que 
potser aquest no és el moment per tirar     coses endavant, però sí 
per preparar el futur de Celrà, i aquest passa per les Falgueres i 
l’UA7.  I  l’equip  de  govern  actual,  amb  un  tinent  d’alcalde  amb 
dedicació  exclusiva,  hauria  de  treballar  per  desencallar  les  dues 
qüestions. Si el projecte té un cost de quatre milions d’euros, s’ha 
d’intentar abaratir ja que es va pressupostar dos anys enrere i els 
costos actualment serien molt més inferiors. 

Hi ha moltes maneres de fer coses per trobar solucions, però l’equip de 
govern tan sols ha anat fent pilotetes sense solucionar el problema. I 
l’Ajuntament  en  aquella  zona  té  tres  grans  equipaments:  l’institut, 
l’escola  Falgueres  i  l’escola  de  dansa.  No  es  pot  edificar,  no  es  tira 
endavant, no s’executa però l’ajuntament té tres grans edificis. 
I de la mateixa manera que hi ha propietaris que no poden o no volen 
fer front al desenvolupament de la zona, segurament hi ha d’altres que 
sí volen aquest desenvolupament. I és l’equip de govern el que ha de 
prendre decisions i el que ha de treballar pel futur del poble. 

El  Sr.  Fernandez  respon  que  si  l’equip  de  govern  anterior  va  concebre  el  carrer 
Germans Sàbat com a peatonal no entén ara la necessitat de convertir-lo en avinguda, 
ja que com a peatonal ja funciona.

El Sr. Puig contesta que aleshores s’ha de prohibir el trànsit ja que no hi ha voreres i  
hi ha un munt de nens que passen per allà per anar a l’escola i, aprofitant que s’han 
comprat varis senyals de trànsit, potser seria bo posar un de prohibit passar allà. 

Respecte la UA7, el Sr. Fernandez indica que sí que hi ha propietaris que volen edificar 
en  aquella  zona,  sempre  i  quan  se’ls  concedeixi  un  increment  molt  significatiu 
d’habitatges.  I  confirma al  Sr.  Puig  que el  propietari  que més desitja  fer  aquesta 
modificació és una empresa.

El Sr. Puig replica que donat que és una empresa que pot crear llocs de treball llavors 
des de l’Ajuntament no se l’ajuda ni se li donen facilitats. 

El senyor Alcalde, en relació a la intervenció del Sr. Puig, respon el següent:
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o Pel que fa a la renúncia de la seva paga de Nadal demana al Sr. 
Puig que el deixi triar què fer amb els seus diners, doncs cobrar-la i 
donar-la  afecta a la seva declaració d’hisenda,  i  prous diners ha de 
tornar tot i cobrar tan poc. De la mateixa manera que els treballadors 
no  poden  triar  què  fan  amb  aquests  diners,  que  es  queden  a 
l’Ajuntament, considera que el seu sou i el del Sr. Fernandez han d’anar 
amb els de la resta del personal de l’Ajuntament. 
Si els treballadors no poden triar on va destinada la seva paga extra ells 
tampoc  triaran on va  la  seva.  Per  això  es  quedarà  a  l’Ajuntament  i 
destinada al poble de Celrà.  I, respecte al banc d’aliments, no cal que el 
Sr. Puig pateixi ja que amb el conveni formalitzat amb aquesta entitat 
l’Ajuntament aportarà anualment 2.000 euros per ajudar a les famílies 
necessitades. 

o Diu el Sr. Puig que l’equip de govern ha de pensar en el futur 
de Celrà i així ho fa, ja que quan van entrar van començar a preparar el 
present i el futur del poble. Però els costa fer-ho ja que estan arreglant 
el passat de Celrà des de fa un any i mig, tal i com ha indicat el Sr. 
Fernandez en la seva intervenció. 

Hi  ha  assumptes  d’urbanisme,  per  exemple,  que  no  es  van  fer 
correctament  i  van  acabar  al  jutjat.  Per  això  ara  s’està  arreglant  el 
passat i el present es manté com es pot. I també es pensa en el futur 
però el pressupost d’aquest Ajuntament ha disminuït més de la meitat 
respecte de les èpoques glorioses d’altres governs, en les que es tenien 
set i vuit milions d’euros. Ara s’han pressupostat quatre milions d’euros i 
l’any vinent segurament la quantitat serà menor. 

o La realitat és la que és i, malgrat pensar en 
el  futur,  els  preocupa molt  més ajudar  a les  persones  que hi  ha  al 
municipi,  als  comerços  i  a  les  empreses  que  no  pensar  si  s’ha  de 
desenvolupar una zona que donaria llocs de treball, però que algú ha de 
pagar. I si alguns dels que han de pagar estan en via executiva.

 
Potser l’empresa que està interessada en el desenvolupament de la zona 
sí  pot  pagar  els  diners,  però  l’equip  de  govern  mira  primer  per  les 
famílies i els preocupa molt més que la taxa de l’escola bressol s’hagi de 
modificar  gens  o  el  menys  possible,  o  que  les  famílies  del  municipi 
tinguin aliments, o tenir uns serveis socials que puguin donar resposta a 
la  necessitat,  que  hi  hagi  un  Centre  Obert,  una  àrea  de  promoció 
econòmica que pugui realitzar cursos i vagi recol.locant gent a l’atur, 
etc… És a dir, pensar en el futur ja es fa, però per pensar en el futur 
primer s’ha d’arreglar el passat i tenir un present net, que ara no ho 
està. 

o Respecte la factura del Sr.  Canosa, des de 
que està l’equip de govern actual ja han arribat vàries factures, algunes 
amb quantitats importants i sense encàrrec previ, que s’han hagut de 
pagar.  I  per  no perjudicar  a  qui  se  li  ha  encarregat el  treball  s’han 
acabat pagant. 

Per tant, si el Sr. Puig intenta treure coses l’equip de govern començarà 
treure’n també. Un arriba amb ganes de treballar pel poble i pel seu 
futur i es troba que, de sobte, tot el que es deia respecte a que es feia 
tan bé i que l’hisenda estava tan sanejada no és del tot cert.  
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o El  comença  a  empipar  una  mica  l’actitud 
destructiva constant del Sr. Puig, com el butlletí que han elaborat, però 
demana que almenys no falti a l’ètica. L’altre dia el Sr. Puig li deia a 
l’Alcalde que no faltés a l’ètica perquè era secretari  d’una entitat del 
poble que organitza la festa major i la festa petita. Però ara és ell qui li 
demana que llegeixi  el  seu butlletí  per  comprovar  qui  està  realment 
mancat  d’ètica  i  que  comenci  a  pensar  què  fan  ell  i  el  seu  grup 
municipal. 

El butlletí acusa l’Alcalde d’estar en una entitat en la que cobra 40.000 
euros, insinuant que se’ls embutxaca. Per què no explica el Sr. Puig  que 
aquesta  entitat  es  diu  Coordinadora  de  Festes  de  Celrà,  que  ha 
organitzat la festa major i la festa petita i les ha abaratit comparat amb 
els anys anteriors, tot i que també es feia molt bé? Això sí que és falta 
d’ètica.
I malgrat que ara hi ha més avantatges ja que la situació actual permet 
negociar, s’ha fet molt bona feina i han participat més de cent persones. 

Acusa al Sr. Puig de fer sempre el mateix: dir que l’Ajuntament tindrà 
cost zero, però no mencionar que ho pagaran els veïns; dir que l’Alcalde 
està  en  una  entitat  que  cobra  40.000  euros,  però  obvia  que  és  la 
Coordinadora de Festes que organitza les festes del poble.
En la seva intervenció, la Sra. Rivas deia que no tot és blanc o negre, i 
ell  hi  està  totalment  d’acord.  I  està  clar  que  el  butlletí  de  CIU  és 
totalment negre i el blanc no apareix en cap moment. 

Després  el  Sr.  Puig  es  queixa  que  el  Sr.  Bartis  l’ha  insultat  dient-li 
esquizofrènic,  quan  ell  és  el  primer  que  insulta  dient  mentider.  Per 
començar, el S. Bartis es refereix a conducta esquizofrènica, no que ho 
sigui. L’equip de govern es va comprometre a treballar amb tothom però 
està comprovant que no es pot perquè el Sr. Puig no ho vol. Hi ha més 
informació  pública  a  la  ciutadania  i  a  l’oposició  que  mai,  més 
transparència, més participació, més gent implicada que col·labora en el 
municipi... i diu això. 

Per aquest motiu, el senyor Alcalde recomana a l’oposició que surti, que 
assisteixi a les activitats que es realitzen, que vagin a les inauguracions 
per comprovar com s’estan fent les coses, i que parlin amb la resta de la 
ciutadania, no tan sols amb els seus grups municipals al ple. Segur que 
l’equip de govern ha fet coses malament, com abans ho feien altres, 
però el nivell del butlletí de CIU ho troba una aberració, almenys la part 
que fa referència als 40.000 euros, que no se sap on van a parar. 

El Sr. Alcalde indica que l’altre dia el Sr. Puig li deia a ell que li faltava 
ètica i a l’endemà publica això. I diu que a ell no li falta ètica ja que ha 
fet públic que és el secretari de l’entitat i  les cent persones que han 
participat en la festa ho han sabut des del primer moment, doncs mai ho 
ha amagat. En canvi, el Sr. Puig sí té falta d’ètica ja que no ho explica 
tot. 

o Respecte a les subvencions de les entitats esportives no cal que el 
Sr. Puig pateixi ja que la tècnica ja té l’informe fet. La idea inicial és 
pagar  el  mateix  que  l’any  passat,  però  no  en  concepte  de  fitxa 
federativa, sinó per fomentar l’esport.
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La Sra. Rivas indica que en definitiva es fa el mateix, que és pagar la promoció de 
l’esport en els infants.

El  senyor Alcalde ho corrobora i  confirma que,  més o menys,  la quantitat  que es 
pagarà aquest és aproximadament la de l’any passat, que ascendeix a uns vuit mil 
euros.  I  si  per  aquest  any  s’han  pressupostat  nou  mil  euros  s’intentarà  atorgar 
aproximadament  la  mateixa  subvenció  que l’any passat  amb l’objectiu  d’afectar  el 
mínim possible tant a les entitats esportives com als nens, nenes i adolescents que hi 
participen.     

CLOENDA.- No havent-hi cap altre assumpte per tractar el senyor Alcalde-President 
conclou la sessió, sent les 22:00 hores, donant les gràcies als assistents presents en el 
Ple i als oients de tot el qual, jo, com a secretària, en dono fe.


	Alcalde
	Secretària
	DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ
	A C O R D S
	A C O R D S

	El senyor Alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot seguit:

